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projekt                                                Protokół nr 49/23 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 16 stycznia 2023 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. 

Obrady rozpoczęto 16 stycznia 2023 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:35 tego samego 

dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było  

7 członków komisji. Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista stanowi 

załącznik do nin. protokołu). Przewodnicząca poinformowała że obrady komisji są 

prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych; 

2. Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

3. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Alexy Ptaszyński, komendant Straży Miejskiej; 

5. Klaudiusz Widera, radca prawny. 

 

Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że po terminie wysyłki, wpłynęły 

dokumenty, które proponuje wprowadzić do porządku obrad: 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenie do porządku obrad wniosków: 

a) wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.23.2022), jako punkt 7. 

b) wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu 

(PMS.7143.1.35.2022), jako punkt 8. 
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c) wniosku wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.38.2022), jako punkt 9. 

d) wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.41.2022), jako punkt 10. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenie do porządku obrad, zarządzeń PM 

a) Zarządzenie Nr 2421/PMS/2023 Prezydent Miasta z dnia 5 stycznia 2023 r. w sprawie 

zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego, jako punkt 11. 

 

b) Zarządzenie Nr 2424/PMS/2023 Prezydent Miasta z dnia 9 stycznia 2023 r. w sprawie 

zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu na czas nieoznaczony, jako punkt 12. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

porządek obrad po zmianach przestawia się następująco: 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 47 z dnia 21 listopada 2022 r. oraz protokołu nr 48 z dnia 5 grudnia 

2022 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

5. Informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu dotycząca 

opieki nad osobami bezdomnymi w okresie zimowym (DPŚ.433.26.2022). 

6. Opinia komisji w związku z prośbą mieszkańca Gminy o przyspieszenie wskazania lokalu, 

wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego 

(PMS.7143.1.19.2022). 

7. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.23.2022). 

8. Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu 

socjalnego lokalu (PMS.7143.1.35.2022).  

9. Opinia komisji do wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 

innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.38.2022). 
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10. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

 pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do   

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.41 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

a) Zarządzenie Nr 2421/PMS/2023 Prezydent Miasta z dnia 5 stycznia 2023 r.  

w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego. 

 

b) Zarządzenie Nr 2424/PMS/2023 Prezydent Miasta z dnia 9 stycznia 2023 r.  

w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu na czas nieoznaczony. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 47 z dnia 21 listopada 2022 r. oraz protokołu nr 48 z dnia 5 grudnia 

2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 47 z dnia 21 listopada 2022 r. oraz protokołu nr 48 z dnia 5 grudnia 

2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały wraz z załącznikami stanowi załącznik 

do nin. protokołu). 
 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że jak co roku, 

gmina przekazuje środki finansowe na działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Kędzierzynie-Koźlu, za podopiecznych z naszej gminy. Środki finansowe zostały  

zarezerwowane w budżecie miasta. Otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu, 

poddała pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały.  
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Ad 5. 

Informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu dotycząca 

opieki nad osobami bezdomnymi w okresie zimowym (DPŚ.433.26.2022) (informacja  

w formie pisemnej nr DPŚ.433.26.2022 stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że informacja  

w formie pisemnej nr DPŚ.433.26.2022, została przedstawiona komisji.  

 

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał o ilość osób bezdomnych, 

 

 oraz ilość osób przebywających na klatkach schodowych i sposób ich zaopiekowania.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, że na terenie 

gminy, na 31.12 objętych pomocą zostało 137 osób bezdomnych, w tym 22 kobiety i 116 

mężczyzn. Połowa z tych osób przebywa w Domu Pomocy Społecznej Monar-Markot  

a pozostali przebywają w przestrzeni publicznej bądź pomieszkują u znajomych.  

 

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał o incydenty z udziałem osób bezdomnych.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, że nie posiada 

informacji o incydentach z osobami bezdomnymi.  

 

Małgorzata Lipczyńska, zastępca przewodniczącej komisji, zapytała o ilość i informacje dot.  

pomieszkiwania osób bezdomnych na ogródkach działkowych bądź klatkach schodowych. 

 

Alexy Ptaszyński, komendant Straży Miejskiej, odpowiedział, że na terenie działek, 

zamieszkuje 12 osób, w pustostanach 17 osób, 1 osoba mieszka na terenie stadniny w Koźlu,  

2 osoby mieszkają w przyczepie kempingowej, 2 osoby na terenach leśnych. Wszystkie osoby 

bezdomne, są regularnie kontrolowane, każda interwencja polega na propozycji i wskazaniu 

wielu form pomocy, od objęcia pomocą przez MOPS, bądź przewiezienia do Markotu-

Markotu, po program wychodzenia z bezdomności.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podsumowała, że osoby 

bezdomne są monitorowane przez cały rok, proponuje się wiele form pomocy, ilość osób 

bezdomnych jest stała. Podziękowała, za pomoc udzieloną przez instytucje MOPS i SM za 

pomoc na rzecz osób bezdomnych, aby zechcieli wyjść z bezdomności. Jeżeli ktoś chce to 

zostaje zabezpieczony, bezdomni w gminie to osoby dorosłe, które nie są ubezwłasnowolnione.  

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. informację.  

 

Ad 6. 

Opinia komisji w związku z prośbą mieszkańca Gminy o przyspieszenie wskazania lokalu, 

wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego 

(PMS.7143.1.19.2022). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że z wnioskiem 

wystąpiła lokatorka, ze względu na duży metraż mieszkania ma zbyt wysokie opłaty i prosi o 

mniejsze mieszkanie, które będzie w stanie opłacać. Występuje zadłużenie na mieszkaniu, 

Przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję. 
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Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał o kwotę zadłużenia oraz jak szybko można pomóc tej 

osobie wskazując mniejsze mieszkanie.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych, wyjaśnił, że jest spore zadłużenie na mieszkaniu, jest wyrok o eksmisję. Po to 

został złożony wniosek, aby przyspieszyć procedurę i umożliwić jak najszybsze zamianę 

mieszkania.  

 

Radny Marek Piasecki zapytała o pozostałych mieszkańców zameldowanych na tym 

mieszkaniu.  

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że opuszczą mieszkanie dobrowolnie lub opuścili, MZBK wystąpi 

o wymeldowanie.  

 

Radna Halina Mińczuk wyjaśniła, że w tym przypadku dwie osoby otrzymają wskazanie na 

nowy lokal, gdy opuszczą lokal i się wyprowadzą, zostanie wszczęta procedura wymeldowania 

z urzędu, jako przyczynę podaje się wymeldowanie, procedura trochę trwa, ale jest skuteczna.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosownie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji w związku z prośbą mieszkańca Gminy o przyśpieszenie wskazania lokalu, 

wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego 

(PMS.7143.1.19.2022).    

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 7.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.23.2022). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dalszej 

dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.23.2022)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  
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Ad 8.  

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu (PMS.7143.1.35.2022). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dalszej 

dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu 

socjalnego lokalu (PMS.7143.1.35.2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

Komisja Spraw Społecznych: 

7 głosów ,,za” 

1 głos ,,wstrzymujący się” 

pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

 

Ad 9.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.38.2022). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dalszej 

dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.38.2022)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  
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Ad 10.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.41.2022). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dalszej 

dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.41.2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 11.  

a) Zarządzenie Nr 2421/PMS/2023 Prezydent Miasta z dnia 5 stycznia 2023 r.  

w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

zapoznała się z ww. zarządzeniem. 

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie. 

 

b) Zarządzenie Nr 2424/PMS/2023 Prezydent Miasta z dnia 9 stycznia 2023 r.  

w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu na czas nieoznaczony. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

zapoznała się z ww. zarządzeniem. 

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie. 

 

Ad 12.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał czy jest możliwość wpłynięcie na Starostwo Powiatowe, 

aby wyznaczone apteki, były otwarte w weekend i przez całą dobę. Poprosił o informację o 

terminach otwarcia aptek. Wskazał różne możliwości poprawy tej sytuacji.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że nawet Powiat 

nie ma możliwości wpłynięcia na właścicieli aptek, aby był zachowany dyżur przez całą dobę. 

Na stronie Starostwa Powiatowego jest wykaz dyżurujących aptek.  Po spotkaniu z seniorami,  
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zostało przygotowanie pismo do Starostwa Powiatowego, lecz nie ma przepisów odgórnych w 

tym zakresie, musi zmienić się prawo.  

 

W dyskusji wzięła udział radna Małgorzata Lipczyńska, która wyjaśniła, że nie zdarza się, aby 

w weekendy wypisywano osoby ze szpitala. Powiat podejmował wiele prób rozmów z 

właścicielami aptek, apteki wydłużyły czas pracy, powiat nawet proponował dofinansowanie 

dyżuru nocnego, lecz nie uzyskało to akceptacji, ponieważ ekonomia rządzi się swoimi 

prawami.   

 

Radny Marek Piasecki przypomniał, że Starostwo Powiatowe, przeprowadziło analizę, panie z 

aptek wskazały, że w nocy sprzedawały jedną paczkę tabletek przeciwbólowych i środki 

higieniczne, które są stale dostępne na stacjach paliw. A dyżur musi zabezpieczyć magister 

farmacji. Powiat próbował wpłynąć na właścicieli lecz bez skutku. Dodał, że szpital nie 

wypisuje osoby w nocy.  

.  

Kolejny termin komisji został ustalony na 20 lutego 2023 r.  

 

Ad 14. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 16:35 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  

 

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

 

       Ewa Odulińska (-) 

Spisała A. Dworaczek 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


